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P R O T O K Ó Ł XXIX/17 

 

z XXIX Sesji Rady Miejskiej w Szepietowie odbytej w dniu 22 listopada 2017 r. w sali 

Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 1000, a zakończono o godz. 1215. 

 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, co stanowi 86,66% (zgodnie 

z listą obecności). 

 

Radni obecni na sesji: 

1. Dąbrowski Marian 

2. Pawłowska Danuta 

3. Ołdakowski Jan 

4. Jabłoński Ryszard Andrzej  

5. Sosnowska Renata 

6. Czarkowski Sławomir 

7. Niemyjski Sławomir 

8. Wojtkowski Mirosław 

9. Czartoszewski Piotr 

10. Pabich Marek 

11. Paprocki Piotr 

12. Stypułkowski Henryk 

13. Szymoniak Andrzej 

 

Radni nieobecni na sesji: 

1. Żebrowska Wioleta 

2. Dąbrowska Wiesława 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrz Szepietowa - Pan Robert Lucjan Wyszyński 

2. Z-ca Burmistrza - Pan Michał Gąsowski 

3. Skarbnik Gminy - Pani Anna Wiśniewska 

 

oraz dyrektorzy szkół, kierownicy zakładów pracy z terenu gminy, Przewodniczący Rad 

Sołeckich (zgodnie z załączonymi listami obecności). 

 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje radnych. 

5. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Informacja o pracy komisji w okresie między sesjami. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-

2021 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2017-2024 . 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Szepietowo  

z  organizacjami pozarządowymi. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie przez Gminę Szepietowo 

darowizny nieruchomości  

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie przez Gminę Szepietowo 

darowizny nieruchomości. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia dla kandydatów zamieszkałych poza 

obwodem szkoły kryteriów i liczby punktów oraz rodzaju dokumentów niezbędnych 

w postępowaniu rekrutacyjnym do oddziałów przedszkolnych przy szkołach 

podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Szepietowo. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych mieszkańców Miasta  

i Gminy Szepietowo. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Szepietowo. 

16. Informacja Burmistrza o stanie realizacji zadań oświatowych przez Gminę Szepietowo 

za poprzedni rok szkolny 2016/2017. 

17. Informacja Burmistrza o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych złożonych 

przez sekretarza gminy, skarbnika gminy kierowników jednostek organizacyjnych 

gminy oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu burmistrza. 

18. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o dokonanej analizie oświadczeń 

majątkowych złożonych przez radnych. 

19. Odpowiedzi na interpelacje. 

20. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Przebieg obrad: 

 

Ad.1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Sławomir Czarkowski. 

Przewodniczący powitał wszystkich obecnych na sesji oraz stwierdził, że na stan 15 radnych 

na sesji obecnych jest 13 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada może obradować 

i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Ad.2.  Przewodniczący Rady zapoznał z porządkiem dziennym obrad.  

Do zaproponowanego przez Przewodniczącego porządku obrad nie zgłoszono uwag. 

 

 Przeprowadzono głosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło  

13 radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 13 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad.3. Z informacją o protokole z poprzedniej sesji zapoznał Wiceprzewodniczący Rady Pan 

Sławomir Niemyjski. 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 
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Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło  

13 radnych, za przyjęciem informacji głosowało 13 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 

 

Ad.4.   Interpelacje radnych. 

- Radna Renata Sosnowska „chciałabym Państwa poinformować, Radni wiedzą, ale Państwo 

zebrani – po naszej gminie rozeszła się taka wieść, że Komisja Oświaty chce zamknąć 

stołówki lub je sprywatyzować. Chciałam to zdementować. To jest nieprawda. Komisja 

Oświaty nawet na ten temat nie obradowała i takie mam pytanie do Pana Burmistrza: może 

Pan Burmistrz coś w tej sprawie wie? To jako jedno i jeszcze mam drugą sprawę w sprawie 

autobusów szkolnych. Czy autobusy szkolne mają wyznaczoną trasę, którą odwożą dzieci do 

szkoły i przywożą? Szczególnie chodzi o powroty.” 

- Zastępca Burmistrza Pan Michał Gąsowski potwierdził. 

- Radna Renata Sosnowska stwierdziła, że skoro tak to: „zauważyłam i mieszkańcy ulicy Jana 

Pawła II i Sienkiewicza się skarżyli, że autobusy z dziećmi jeżdżą nie tą trasą (chodzi mi o tą 

trasę na Dąbrówkę). Jeżdżą nie Białostocką do końca wyjazdu, tylko jeżdżą tymi naszymi 

wąskimi ulicami. To jest niebezpieczne i dla dzieci i mieszkańców. Nie widzę, żeby autobusy 

jeździły rano, tylko popołudniu”. 

- Przewodniczący Rady Pan Sławomir Czarkowski poinformował, iż 19 punktem obrad będą 

odpowiedzi na interpelacje i jeśli Pan Burmistrz jest w stanie od razu udzielić odpowiedzi 

zrobi to w punkcie zgodnym z porządkiem obrad. 

- Radny Piotr Czartoszewski – „Panie Burmistrzu, Wysoka Rado wnoszę o właściwe 

oznakowanie drogi gminnej znajdującej się w miejscowości Plewki, to jest ta droga biegnąca 

od drogi krajowej do drogi powiatowej. Droga jest w stanie nadającym się do ruchu 

lokalnego, ale mieszkańcy zadają często pytanie: dlaczego gruszki z betonem jadące w stronę 

Czyżewa przejeżdżają tą drogą, czasem nawet kilkanaście sztuk dziennie. Na drodze znajduje 

się jeden słaby przepust, mostek i ja na te pytanie mieszkańców  mam odpowiedź, że nie 

wiedzą jak niebezpieczne jest poruszanie się tą drogą. Bo wtedy można zapytać  co się 

wydarzy gdy w końcu ten mostek nie wytrzyma tych obciążeń? No to wtedy pewnie zarządca 

będzie odpowiadał. Uważam, że należałoby oznakować jakim ciężarowym autem można tam 

przejeżdżać. Oczekuję odpowiedzi pisemnej czy można, czy nie można, czy  trzeba, czy nie 

trzeba postawić tego ograniczenia.”  

- Radny Piotr Paprocki powiedział „Panie Przewodniczący, Szanowna Rado chciałbym 

zwrócić uwagę Rady i Pana  Burmistrza na obiekt nasz w Dąbrowie Moczydłach. Proszę 

Państwa obiekt ten jadąc wygląda troszeczkę dziwnie. Nie jest tam ani pokoszone, brama jest 

otwarta, dymu z komina nie widać. Myślę proszę Państwa, że nawet jeśli osoba, która wzięła 

ten obiekt w chwili obecnej nie wykonuje działalności to powinna ten obiekt utrzymywać  

w stanie zdatnym do użytku, czyli kosić, zamknąć ogrodzenie i opalać. W tej chwili mamy 

zimę następna sesja będzie przed świętami myślę, że warto jest do firmy zwrócić się  

o to, aby ona dopilnowała tego.” 

 

 

Ad.5. Burmistrz Szepietowa powiedział, że przed przedstawieniem informacji chciałby 

złożyć na ręce Kierownika Posterunku w Szepietowie podziękowania za uratowanie życia 

jednemu z naszych mieszkańców: „Sytuacja miała miejsce w ostatnią sobotę, być może 

Państwo słyszeliście lub nie. Patrol z Komendy Powiatowej jechał na interwencję  

w Stawierejach Podleśnych i został zatrzymany przez mieszkańców miejscowości, że leży 26 

letni chłopak i nie oddycha. Policjanci się zatrzymali udzielili mu pomocy, podjęli 
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reanimację, wezwali karetkę i wszystko wskazuje na to, że uratowali mu życie dzięki 

sprawnej działalności i fachowemu podejściu do tej osoby poszkodowanej. Także w imieniu 

mieszkańców Panie Kierowniku dziękujemy. Myślę, że jak poznamy nazwiska tych 

policjantów, którzy brali udział w tej pomocy to również na piśmie wyślemy do Komendy 

Powiatowej takie podziękowanie od Rady i mieszkańców naszej miejscowości. Także jak 

były wątpliwości, czy policja jest potrzebna, to nawet takie są sytuacje, że nie tylko dbają  

o porządek, ale również ratują życie”. 

 

  Następnie Burmistrz złożył informację o pracy w okresie między sesjami. Ponadto 

Burmistrz przedstawił informacje na temat postępu realizacji zadań inwestycyjnych na terenie 

gminy: „moim zdaniem najważniejsza rzecz można już powiedzieć, że ruszyła gazyfikacja 

gminy. Być może część z Państwa miała kontakt z projektantami. Jest już w tej chwili 

wyłoniona firma projektowa, która już jak gdyby zastanawia się nad przebiegiem gazociągu. 

Odbyło się spotkanie z przedstawicielami Polskiej Spółki Gazownictwa. W pierwszym etapie 

na podstawie tylko i wyłączenie zapotrzebowania firm działających na terenie Szepietowa 

będziemy mieli wybudowane 34 kilometry tzw. sieci szkieletowej, czyli głównej rury, która 

będzie rozprowadzała gaz po terenie gminy.” Burmistrz omówił przebieg rurociągu  

i poinformował, że: ”inwestycja jest podzielona na trzy etapy. Przetarg na prace projektowe 

wygrała firma z Zielonej Góry, ma być to zadanie podzielone na 3 etapy czyli: - w pierwszym 

etapie gazyfikacja tej części przemysłowej. To jest ujęte w planie, mamy już zapewniony 

przydział gazu dla Szepietowa tylko gazownicy mają również problem z koleją. Zakładają, że 

wszelkie uzgodnienia i przejście pod torami może potrwać  ok roku. Czyli jak gdyby 

pierwszy etap projektu to będzie ta część przemysłowa, ulica Przemysłowa i to wszystko po 

tamtej stronie torów, drugi etap Szepietowo i trzeci etap pozostałe miejscowości. W każdym 

razie jest projekt w optymistycznej wersji być może będzie w połowie przyszłego roku i od 

razu by przystąpili do pracy na ulicy Przemysłowej. 2019 i 2020 rok pozostała część gminy. 

Tak oficjalnie powiedzieli. Na spotkaniu był dyrektor odpowiedzialny za tą inwestycję. 

Druga rzecz, zakończyły się już ostatecznie prace w budynku szatni na stadionie. 

Jesteśmy po wszystkich odbiorach, mamy pozwolenie na użytkowanie od nadzoru 

budowlanego. 

Wykonany został fragment chodnika przy ulicy Kardynała Wyszyńskiego 

naprzeciwko kościoła. 

Zakończyła się termomodernizacja budynku po byłej szkole w Wylinach Rusi, gdzie 

obecnie jest Środowiskowy Dom Samopomocy, więc był już tam dokonany odbiór. 

Zakończyła się kontrola komisji z Urzędu Marszałkowskiego na placach zabaw na 

Piwnej i na Szymborach. Zostały odebrane przez Urząd Marszałkowski bez zastrzeżeń 

większych. 

Wykonane zostały odcinki dróg asfaltowych te, które mieliśmy w  tym roku, takie 

dokończenie drobnych odcinków w Gierałtach i Dąbrowie-Łazach. 

Trwają prace przy pomniku w Dąbrówce i tutaj chciałem osobom zaniepokojonym, że 

to się przeciąga. Bo to się przeciąga – natomiast problem jest taki zasadniczy, że jest to obiekt 

zabytkowy i co chwilę oni coś tam znajdują. Ostatnio w budynku kolportażu znaleźli dwie 

literki jakieś zabytkowe co skutkuje tym, że jest powiadamiany konserwator zabytków  

i zatrzymywane są prace do wyjaśniania tego znaleziska – czy ono jest cenne czy niecenne. 

Niestety. Nie życzę Państwu nikomu, żebyście robili jakikolwiek zabytek z dofinansowaniem. 

To co normalnie wydawało się, że do zrobienia przez dwa tygodnie to ze względu na to, że 

jest to obiekt pod ochroną konserwatora zabytków to okazuje się, że są to strasznie 

skomplikowane prace.  Ale powoli to się posuwa, wiem, że pozostały materiał do skończenia 

został dostarczony, także powoli skończą. Problem jest taki, że planowaliśmy uroczyste 

odsłonięcie pomnika w dniu 12 listopada, nie które chcieliśmy wszystkich Państwa zaprosić, 
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ale w związku z tym, że prace nie były skończone to odbyła się tylko uroczystość taka  

w ceremoniale wojskowym, a odsłonięcia pomnika nie było, jak będzie to Państwa 

zaprosimy. 

Trwają prace - pewnie Państwo zauważyliście - przecisk kanalizacji z ulicy Przemysłowej 

tutaj do oczyszczalni ścieków. To jest przygotowanie już do kanalizacji w przyszłym roku 

ulicy Przemysłowej. Chcieliśmy mieć już po prostu przejście pod torami gotowe, bo jak się 

rozpocznie modernizacja linii kolejowej, to pewnie znowu byłoby od początku  załatwiania 

wszystkich formalności. Także mieliśmy dokumentację i pierwszy etap kanalizacji jest już w 

tej chwili  w realizacji. Troszkę tam nam rozkopali, ale to jest w ich zakresie żeby naprawili. 

Ponieważ robią to na jesieni, to na wiosnę trawę się zasieje i pewnie nie będzie śladu. 

Trwają też prace przy kanalizacji w Szepietowie-Wawrzyńcach, niestety warunki 

pogodowe i terenowe są takie jakie są. Dużo mieszkańcy zgłaszają bałaganu i te prace idą 

bardzo wolno. Po prostu taka jesień, wszyscy wiemy o co chodzi. Prace ziemne w tym roku, 

akurat jej jesieni ciężko idą. 

Zostały podpisane umowy na dofinansowanie remontu i wyposażenia oddziałów 

przedszkolnych  już z Urzędem  Marszałkowski, czyli we wszystkich naszych szkołach 

podstawowych oddziały przedszkolne będą wyremontowane i zakupione będzie wyposażenie 

dla dzieci z  dofinansowaniem z Urzędu Marszałkowskiego. 

Odbył  się również przetarg na termomodernizację Urzędu Miejskiego. Wykonawca 

przetargu został wyłoniony. Umowy nie mamy jeszcze popisanej, ale mam nadzieję, że 

będziemy mieli. Jest to też trudna inwestycja, bo pewnie będziemy musieli się wyprowadzić 

na jakiś czas z urzędu. Prace są kompleksowe, czyli łącznie z częściową wymianą okien, 

wymianą centralnego ogrzewania i oświetlenia. Wydaje mi się, że nie da się tego zrobić przy 

normalnym funkcjonowaniu urzędu. Co prawda nie rozmawiałem z Panem Dyrektorem 

Paduchem, ale pewnie kto się zmieści to przeniesiemy się tutaj do GOKu na czas remontu. Po 

prostu tak krótkie terminy są remontu, że inaczej się nie da.” 

- Przewodniczący Rady Pan Sławomir Czarkowski złożył podziękowania Panu Burmistrzowi, 

Panu Zastępcy Burmistrza, pracownikom Urzędu Miejskiego, Komendantowi Straży 

Pożarnej, Kierownikowi Posterunku Policji, księżom, wszystkim radnym i sołtysom za 

przygotowanie Święta Niepodległości. Podkreślając przy tym, że uroczystość była „piękna i 

dostojna”. Przewodniczący Rady wyraził nadzieję, iż w przyszłości będzie więcej takich 

świąt. 

- Burmistrz poinformował, że uroczystość była finansowana z Programu Niepodległa, dzięki 

projektowi przygotowanemu przez Gminny Ośrodek Kultury. „Dziękujemy dla Pana 

Dyrektora Paducha i dla Ministerstwa, które przyznało środki, bo nas nie stać by było na 

zaproszenie tylu żołnierzy. Wszystko dzięki temu, że było to zrealizowane z pieniędzy, które 

dostaliśmy z Ministerstwa Kultury. Jako jedna chyba z pierwszych gmin wystąpiliśmy o te 

środki, bo tak jak Państwo słyszycie to dopiero się nagłaśnia, że będzie taki projekt 

Niepodległa i że będzie on realizowany, są to specjalne środki w Ministerstwie Kultury na 

obchodu setnej rocznicy odzyskania niepodległości. Jak zwykle pierwsi mają pewnie 

najłatwiej, więc dosyć szybko dostaliśmy te dofinansowanie”. 

 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 13 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
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Ad.6. Z informacją o pracy komisji w okresie między sesjami zapoznał Przewodniczący 

Rady Pan Sławomir Czarkowski. 

  

Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 13 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 

 

Ad.7. Z propozycją zmian w budżecie gminy na 2017 r. zapoznała Skarbnik Gminy Pani 

Anna Wiśniewska. 

W tym punkcie radni nie zabrali głosu. 

 Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 

2017 r. została podjęta 

(uchwała Nr XXIX/204/17 dołączona do protokołu) 

 

Ad.8. Z propozycją zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2021 wraz z 

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2017-2024 zapoznała Skarbnik Gminy Pani 

Anna Wiśniewska. 

W dyskusji zabrali głos: 

- Radny Ryszard Andrzej Jabłoński - „Pani Skarbnik nie wiem czy tam nie jest pomyłka 

kwotowa. Planowana kwota długu na koniec 2018 roku wyniesie 5 641 719 zł to stanowi 

18,66 % planowanych dochodów i zwiększy się o – no właśnie ? 

- Skarbnik Gminy Pani Anna Wiśniewska – „1493 % w stosunku do roku 2017” 

- Radny Ryszard Andrzej Jabłoński –„ czyli dobrze widzę, że 1493 %. Proszę o wyjaśnienie.” 

- Skarbnik Gminy Pani Anna Wiśniewska wyjaśniła, „na koniec roku 2017 dług wyniesie 

377 869 zł, natomiast jeśli zrealizujemy zamierzenia, które są zawarte w projekcie budżetu i 

w tej prognozie wieloletniej, którą przed chwilą przedstawiłam to tak zwiększy się dług. 

Dlatego, że w tej chwili można powiedzieć, że prawie już na koniec roku tego obecnego 

2017, prawie długu mieć nie będziemy, bo te 377 tysięcy tylko. Natomiast tak jak jest 

zaplanowany projekt budżetu i ta wieloletnia prognoza chcąc zrealizować zadania, które 

zostały tam zapisane –  

a większość przechodzi z tych, które obecnie zdejmujemy przechodzi do projektu budżetu  

i do wieloletniej w tych kolejnych latach, to niestety tak to wygląda.” 

- Radny Ryszard Andrzej Jabłoński – „wnioski nasuwają się same” 

- Skarbnik Gminy Pani Anna Wiśniewska – „dlatego też jest mowa tutaj o tym, żeby w 

następnych latach nadwyżka operacyjna przynajmniej nie malała, stąd jest konieczność 

ograniczania wydatków bieżących zwłaszcza i wzrostu dochodów. Dochody wiążą się z 

inwestycjami, bo majątku do sprzedaży za bardzo nie posiadamy już, więc tak to wygląda”. 

- Radny Ryszard Andrzej Jabłoński zapytał o posiadane przez Gminę akcje Szeptela oraz ich 

wartość. 
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- Skarbnik Gminy Pani Anna Wiśniewska stwierdziła, że w tym temacie informacje 

najaktualniejsze posiada Pan Burmistrz. 

- Burmistrz poinformował, że dokładnych danych na chwilę obecna nie jest w stanie podać. 

Natomiast akcji jest niewiele i ich wartość również jest mała, na pewno nie będą miały 

wpływu na budżet. 

-Radny Piotr Paprocki skierował pytanie do Pani Skarbnik: „mam jeszcze pytanie odnośnie 

punktu 2 - tutaj jest wykaz przedsięwzięć z których  zrezygnowało. Czy to jest w związku  

z tym, żeby osiągnąć wskaźniki lepsze?” 

- Skarbnik Gminy Pani Anna Wiśniewska – „tak też. Poza tym uzyskaliśmy informacje od 

tego pana, który opracowywał Program Gospodarki Niskoemisyjnej, że te zadania w tym 

programie były zapisane jako dodatkowe. Poprzednio było takie twierdzenie, że mimo, że są 

one dodatkowe powinny się znaleźć w wieloletniej prognozie finansowej, jakby wieloletnia 

prognoza miała mieć powiązanie z tym programem. Obecnie stanowisko jest takie, że zadana 

priorytetowe mają być związane z wieloletnią prognozą finansową i gospodarką 

niskoemisyjną, natomiast te dodatkowe to jest tylko dobra wola. Jest zapytanie czy będą 

możliwości pozyskiwania dochodów na te inwestycje to jedno, a dwa możliwości finansowe 

gminy. To jest z tym związane.” 

 Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, 4 radnych wstrzymało się od głosu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2017-2021 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2017-2024, została podjęta. 

(uchwała Nr XXIX/205/17 dołączona do protokołu) 

 

Ad.9. Burmistrz nawiązał do przyjętej w poprzednim puncie obrad uchwały wyjaśniając: 

„to, że tak się skumulowały na przyszły rok inwestycje wynika wprost z przeciągających się 

procedur rozpatrywania wniosków w Urzędzie Marszałkowskim. Te wnioski były złożone 

część z nich jeszcze w 2016 roku, rozpatrywanie tych wniosków trwało ponad rok. Jako 

przykład podam modernizację przedszkoli, które zakładaliśmy jak logika nakazywała, że to 

się robi w czasie wakacji. Na dofinansowanie umowę podpisałem dopiero w październiku, 

czyli po wakacjach. W tej chwili mówią róbcie, ale jak można robić, jak dzieci są w szkole. 

Czyli trzeba czekać w tych mniejszych szkołach, gdzie się da przynajmniej to ferii,  

a w Szepietowie, gdzie przebudowa dotyczy praktycznie całego piętra do następnych wakacji. 

Podobnie z innymi dofinansowaniami. Po prostu to o czym Pani Skarbnik powiedziała, to że 

na koniec tego roku dług będzie bliski zeru to tylko dlatego, że nie mogliśmy robić tych 

inwestycji systematycznie tak jak było planowane. Bo te 5 mln jakby było rozłożone 2 mln  

w tym, 3 mln w przyszłym roku, to też inaczej by wyglądało. Ale po prostu gmina na to nie 

miała wpływu, a musimy się dostosować do realiów, bo jak jest możliwość otrzymania 

dofinansowania milion, czy coś w tych granicach na niektóre działania to chyba po prostu nie 

można tego odpuścić, bo to są duże pieniądze i dlatego to tak wygląda jak wygląda. 

Natomiast wskaźniki zadłużenia gminy nie są groźne, to się wszystko jeszcze w normach 

mieści. Tak jak Pani Skarbik czytała te 9,7 %, my mamy ok połowy dopuszczalnego.” 

Następnie Burmistrz zapoznał z rocznym programem współpracy Gminy Szepietowo  

z organizacjami pozarządowymi. Poinformował, że uchwalenie tego programu jest 

wymogiem ustawowym i co roku jest uchwalany. Program skierowany jest do organizacji 
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skupiających mieszkańców i działających w środowisku gminnym. Celem programu jest 

wzrost udziału mieszkańców gminy w rozwoju ich społeczności lokalnej oraz kształtowanie 

demokratycznego ładu społecznego w środowisku lokalnym poprzez budowanie partnerstwa 

między administracją publiczną  i organizacjami pozarządowymi. Do zadań priorytetowych 

publicznych w Gminie Szepietowo, realizowanych w oparciu o niniejszy program, należą: 

wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej, przeciwdziałanie uzależnieniom i patologiom 

społecznym, działalność wspomagająca rozwój wspólnot i społeczności lokalnych, zadania  

z zakresu pomocy społecznej, w szczególności powierzanie/wspieranie prowadzenia 

środowiskowych domów samopomocy, wspieranie działań na rzecz osób niepełnosprawnych 

i zagrożonych wykluczeniem społecznym, wspieranie działalności na rzecz kultury, realizacja 

zadań w zakresie ochrony zwierząt. Planowany okres obowiązywania programu to 

01.01.2018-31.12.2018. Organizacje składają wniosku do urzędu określające planowane do 

realizacji zadania oraz  kwotę wsparcia. W bieżącym roku z programu korzystały: 

Stowarzyszenie Pomocy „Szansa”, Klub Sportowy Sparta 1951 Szepietowo, Uczniowski 

Klub Sportowy START przy Publicznym Gimnazjum w Szepietowie, Uczniowski Klub 

Sportowy REKORD przy Szkole Podstawowej w Szepietowie. Współpraca gminy z 

organizacjami pozarządowymi do tej pory układała się bez zarzutów i obrany kierunek 

działania będzie kontynuowany również w przyszłości. 

 

W tym punkcie radni nie zabrali głosu. 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały w sprawie rocznego programu 

współpracy Gminy Szepietowo z organizacjami pozarządowymi. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała. została podjęta 

(uchwała Nr XXIX/206/17 dołączona do protokołu) 

 

Ad.10. Z tematem dotyczącym podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie 

przez Gminę Szepietowo darowizny nieruchomości zapoznał Burmistrz Pan Robert Lucjan 

Wyszyński informując, że dwa punku z porządku obrad dotyczą tego samego odcinka drogi: 

„mieszkańcy wsi Moczydły Stanisławowięta, sołtys i strażacy zwrócili się do Gminy  

o wytycznie drogi dojazdowej, która będzie się łączyła z jednej strony z droga powiatową, 

która biegnie do Jabłoni, a drugiej strony z drogą wiejską. Czyli taka jakby obwodnica. Na 

części tej  działki jest droga ustanowiona, ale nieokreślona szerokość i niekreślona własności  

i cały czas są tam jakieś konflikty. W związku z czym strażacy i jeden z mieszkańców, który 

ma zamiar budować tam oborę, wystąpili z wnioskiem, aby uregulować stan prawny. 

Pierwsza część tej drogi będzie przebiegała przez działkę, która jest własnością straży 

pożarnej. Strażacy na zarządzie OSP podjęli uchwałę o przekazaniu w drodze darowizny na 

rzecz gminy tego fragmentu drogi pod drogę gminną. I docelowo, żeby była ta droga 

wyznaczona i ustalona. Druga część tej drogi zostałaby wyznaczona po działce prywatnej i 

jest to osoba zainteresowana, żeby ten skrót powstał i on ze swojej działki prywatnej również 

deklaruje, że chce przekazać w drodze darowizny tyle ile geodeci wymierzą tej działki pod 

drogę. Te dwa odcinki drogi na działce prywatnej i strażackiej będą dochodziły już do drogi 

gminnej, która przebiega przez miejscowość. I będzie tam normalnie wyznaczona droga 

gminna, jeśli Wysoka Rada wyrazi zgodę żebyśmy taką darowiznę przyjęli. W mojej ocenie i 

kolegów od dróg ta droga będzie tam potrzebna. Byłoby ułatwienie przejazdu samochodu z 

mleczarni, nie musieliby zawracać, po prostu jechaliby jednym ciągiem do końca drogi 
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gminnej skręcali i dojeżdżali do drogi powiatowej. Czyli komunikacyjnie usprawni to 

komunikację w obrębie tej miejscowości i będzie możliwość dojazdu łatwiejszego nawet dla 

straży pożarnej, czy dla służb, które do miejscowości jadą." 

W tym punkcie radni nie zabrali głosu. 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta 

(uchwała Nr XXIX/207/17 dołączona do protokołu) 

 

Ad.11. Burmistrz poinformował, że uchwała w sprawie wyrażenia zgodny na przyjęcie przez 

Gminę Szepietowo darowizny nieruchomości dotyczy drugiego fragmentu działki, o której 

była mowa w poprzednim punkcie obrad. Czyli części działki, którą chce przekazać nam 

Ochotnicza Straż Pożarna Moczydły Stanisławowięta. 

W tym punkcie radni nie zabrali głosu. 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta 

(uchwała Nr XXIX/208/17 dołączona do protokołu) 

 

Ad.12. Z tematem dotyczącym podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości zapoznał Burmistrz wyjaśniając: ”dalej mówimy o miejscowości Moczydły 

Stanisławowięta. Pewnie pamiętacie Państwo w Moczydłach Stanisławowiętach, nie wiem 

chyba od dwóch lat trwa konflikt pomiędzy Ochotniczą Strażą Pożarną i sąsiadką ich 

najbliższą Panią, która w pobliżu stawu tego, który ochotnicza straż pożarna zbudowała ma 

swoje gospodarstwo. Były skargi na mnie rozpatrywane na którejś sesji i cały czas jest ten 

temat. Chcemy już ten temat jakoś zakończyć, bo sytuacja jest taka, że w tej chwili ta Pani tak 

i tak jeździ fragmentem drogi będącej własnością OSP do swoich zabudowań. Strażacy chcą 

się odgrodzić, chcą zbudować tam płot, chcą ogrodzić staw i raz na zawsze skończyć ten 

konflikt. Żeby ten konflikt skończyć i obie strony byłyby w miarę zadowolone potrzebne jest 

wyznaczenie fragmentu drogi dojazdowej do gospodarstwa tej Pani. Ze strażakami już to 

ustaliliśmy, odbyło się spotkanie wiejskie. I zarówno zebranie wiejskie, jak również OSP 

wyrażają zgodę, żeby sprzedać na rzecz tej Pani fragment działki o szerokości 3,5 m, żeby 

mogła dojeżdżać do swoich zabudowań.” Burmistrz poinformował, że sprzedaż działki 

zakończyłaby konflikt między mieszkańcami. Wieś z funduszu sołeckiego chce wykonać 

ogrodzenie działki OSP, pieniądze ze sprzedaży przedmiotowej działki zostaną przekazane na 

wsparcie tej inwestycji. 

W tym punkcie radni nie zabrali głosu. 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta 

(uchwała Nr XXIX/209/17 dołączona do protokołu) 

Ad.13. Z kryteriami przyjęć dla kandydatów spoza obwodu gminy do oddziałów 

przedszkolnych przy szkołach podstawowych, dla których organem  prowadzącym jest 

Gmina Szepietowo zapoznał Zastępca Burmistrza Pan Michał Gąsowski wyjaśniając, że 

uchwała powstała na wniosek dyrektora Szkoły Podstawowej w Szepietowie: 

„funkcjonowanie szkół bez tej uchwały się nie zmieni. Natomiast, jeżeli zrobimy oddziały 

przedszkolne w sposób jaki zamierzamy zrobić, może się okazać, że do konkretnej szkoły 

będzie więcej kandydatów niż jest miejsc. O ile kandydaci są z obwodu szkoły mamy 

obowiązek ich przyjąć, natomiast dla kandydatów spoza obwodu szkoły trzeba mieć kryteria 

na podstawie których przyjmiemy jakąś część kandydatów, a jakąś część z nich odrzucimy, 

czy wskażemy im inne miejsce, gdzie mogą o te miejsce przedszkolne się starać. W związku  

z powyższym opracowaliśmy punktację, która będzie dyrektorowi pomagała taką klasyfikację 

przeprowadzić. Uchwała była omawiana na komisji oświaty i wspólnej”. 

W tym punkcie radni nie zabrali głosu. 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta 

(uchwała Nr XXIX/210/17 dołączona do protokołu) 

 

Ad.14. Ze szczegółowymi zasadami ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia  

i mieszkaniach chronionych mieszkańców Miasta i Gminy Szepietowo zapoznał Arkadiusz 

Jankowski. 

W punkcie zabrali głos: 

-Radny Henryk Stypułkowski zwrócił się z prośba o wyjaśnienie czym są mieszkania 

chronione. 

- Pan Arkadiusz Jankowski odpowiedział: „mieszkanie chronione jest formą pomocy 

społecznej przygotowującą osoby tam przebywające, pod opieką specjalistów, do 

prowadzenia samodzielnego życia lub zastępującą pobyt w placówce zapewniającej 

całodobową opiekę. Mieszkanie chronione zapewnia warunki samodzielnego funkcjonowania 

w środowisku, w integracji ze społecznością lokalną”. 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta 

(uchwała Nr XXIX/211/17 dołączona do protokołu) 

Ad.15. Z regulaminem utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Szepietowo 

zapoznał Burmistrz Pan Robert Lucjan Wyszyński, który poinformował, że Wydział Nadzoru 

i Kontroli Urzędu Wojewódzkiego miał uwagi do uchwały podjętej na poprzedniej sesji  

i w związku z tym dokonujemy zmian w uchwale. 
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W tym punkcie radni nie zabrali głosu. 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta 

(uchwała Nr XXIX/212/17 dołączona do protokołu) 

 

Ad.16. Informacja Burmistrza o stanie realizacji zadań oświatowych przez Gminę Szepietowo 

za poprzedni rok szkolny 2016/2017 złożył Zastępca Burmistrza Pan Michał Gąsowski. 

W tym punkcie głos zabrali: 

- Radny Piotr Paprocki – „Panie Burmistrzu, wspomniał Pan, że wyniki w szkołach nie 

odbiegają od średniej, a tutaj sobie siedzę przeglądam tabelkę to jest język obcy nowożytny 

język niemiecki i tutaj np. gmina w Piekutach 63 %, w Sokoły średnia 50%, u nas 39%. 

Odchylenie standardowe 15 %. To tylko taka moja uwaga”. 

- Zastępca Burmistrza Pan Michał Gąsowski – „czy mam się ustosunkować?” 

- Radny Piotr Paprocki – „nie”. 

-Radny Piotr Czartoszewski – „jeśli chodzi o ten dowóz do Długoborza, czy to jest raz  

w tygodniu, czy to jest codzienny dowóz tych dzieci?” 

- Zastępca Burmistrza Pan Michał Gąsowski – „do Białegostoku dowozimy codziennie. 

Szanowni Państwo dziecko z porażeniem mózgowym to nawet nie ma takiej opcji, żeby 

można je było zostawić komuś pod opiekę – to jest szkoła dzienna to pierwsza sprawa. 

Długobórz też w obu przypadkach dowóz codziennych. Natomiast zwrot kosztów za dowozu 

dziecka do Długoborza trochę starszego i trochę w innym zakresie nauczania, bo to jest 

gimnazjalista (jakbyśmy to przełożyli na szkoły w naszych warunkach). Dojeżdża i był tam 

stacjonarnie na miejscu. Dwoje dzieci do Długoborza dojeżdżało codziennie transportem tym 

samym, w ramach jednego przetargu, natomiast jedno dziecko dojeżdżało na stacjonarne 

nauczania, ale to dziecko starsze już.” 

Przeprowadzono głosowanie 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 13 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie. 

(informacja dołączana do protokołu) 

 

Ad.17. Informacja Burmistrza o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych złożonych 

przez sekretarza gminy, skarbnika gminy kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz 

osób wydających decyzje administracyjne w imieniu burmistrza złożył Burmistrz. 

Radni w tym punkcie nie mieli pytań. 

 

 Przeprowadzono głosowanie 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 13 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie. 

(informacja dołączana do protokołu) 
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Ad.18. Informację o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych 

złożył Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

Radni w tym punkcie nie mieli pytań. 

 

 Przeprowadzono głosowanie 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 13 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie. 

(informacja dołączana do protokołu) 

 

Ad.19. Odpowiedzi na interpelacje radnych udzielili: 

- Burmistrz: „Pierwsza interpelacja Pani Radnej Sosnowskiej. Nie wiem, nie słyszałem takiej 

plotki, plotki różne chodzą. Na pewno nie było pomysłu, żeby stołówkę likwidować i nikt  

z takim pomysłem z radnych nie wyszedł – przynajmniej mi na ten temat nie wiadomo. Jeśli 

chodzi o dyskusje na temat stołówki to jedynie dotyczyły kosztów obiadów  sprzedawanych 

komercyjnie – nie dla uczniów. Bo tak jak Państwo wiecie uczniowie mają obiady po 

kosztach tzw. wsadu do kotła, czyli płacą jedynie za produkty, które są używane do 

wyprodukowania tych obiadów i to we wszystkich  szkołach tak jest naszych publicznych. 

Natomiast dyskusja dotyczyła ceny obiadów dla osób nie będących uczniami. Czy ta cena 

zawiera wszystkie elementy, czy są uwzględnione wszystkie koszty z kosztami prądu, 

pracowników. I taka dyskusja na komisjach była, była na komisji wspólnej. Nigdzie nie było 

mowy o likwidacji, nikt takiego pomysłu nie ma. Natomiast nad kosztami i tak było ustalone 

na wspólnej komisji, że będziemy prosili Pana dyrektora o kalkulację tych kosztów i na 

następnym wspólnym posiedzeniu komisji będziemy się nad tym zastanawiać. Natomiast na 

pewno nieprawda i na pewno nie wyszło to do  radnych, ani od żadnej komisji, że takie 

rozmowy były.” 

Odpowiedź na drugą interpelacje zgodnie z prośba Radnego Piotra Czartoszewskiego zostanie 

przekazana na piśmie. 

Następnie Burmistrz odniósł się do kolejnej interpelacji złożonej przez Radnego Piotra 

Paprockiego dotyczącej budynku po byłej szkole w Dąbrowie Moczydłach: „tam co jest 

niewykoszone to było już sygnalizowane Panu Krzykawskiemu. On był zaproszony na 

Komisję Oświaty, opowiadał nam o planach dotyczących tej szkoły. Z żadnych ustaleń do 

których zobowiązał się wobec mieszkańców wsi Dąbrowa Moczydły na spotkaniu w 

momencie, kiedy dostawał tą szkołę w użyczenie, on się nie wycofuje. Budynkiem  będzie się 

opiekował i być może wiosną zacznie prace kolejne w tym budynku. Ponieważ tak jak 

obiecywał, chce żeby tam był ośrodek rehabilitacji dla osób dorosłych, bo w Kostrach 

Noskach jak Państwo wiecie ten, który został utworzony, będzie rehabilitacja dla dzieci. Tutaj 

ma być bardziej pod kątem osób dorosłych i też będzie się ubiegał o kontrakt z Narodowego 

Funduszu Zdrowia, żeby to było finansowane. On to wszystko dokładnie wyjaśniał na komisji 

na którą był zaproszony. Natomiast uwagę na temat utrzymania porządku oczywiście mu 

zwrócimy. Budynkiem będzie się opiekował, budynek ma być ogrzewany, także nic złego 

tam się nie stanie. Natomiast on ma tam jeszcze sporo swoich rzeczy, których nie zdążył 

przewieźć do Kostrów Nosków, także jemu też na pewno zależy. Nie wiem czy Państwo 

wiecie on poniósł tam bardzo, tzn. w mojej ocenie bardzo duże nakłady na przystosowanie 

tych pomieszczeń na piętrze, na sale rehabilitacyjne, na pomieszczenia biurowe i na pewno 

jest to wspólny interes i użytkownika i gminy, żeby tam nic złego z tymi pomieszczeniami się 
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nie stało. Natomiast na temat porządku i zamknięcia bramy będzie miał na pewno zwróconą 

uwagę.” 

Odpowiedzi na ostatnią interpelację zgłoszoną przez Radną Renatę Sosnowską udzielił 

Zastępca Burmistrza Pan Michał Gąsowski poinformował, że zostanie przewoźnikowi 

zwrócona uwaga, ponieważ nie ma żadnej trasy przez ulicę Jana Pawła II. Trasy są po 

ulicach: Białostocka, Główna, Kolejowa, Sienkiewicza. Zastępca Burmistrza podkreślił fakt, 

iż na ulicę Jana Pawła II nie ma nawet dobrego zakrętu. Uwaga ta zostanie zgłoszona. 

Burmistrz poinformował, że to nie jedyna sprawa zastrzeżeń do PKSu, ponieważ dzisiaj rano 

był sygnał, że jeden z kierowców skraca drogę jeżdżąc po chodniku, który jest w skutek 

takiego działania załamywany. Wszystkie te uwagi zostaną dzisiaj zgłoszone. 

 

Ad. 20.  Wolne wnioski i zapytania. W tym punkcie zabrali głos: 

- Radny Marian Dąbrowski zwrócił się z pytaniem: „czy jest uwzględniona  

w inwestycjach ulica Sportowa?”, 

- Burmistrz poinformował, że nad projektem budżetu będzie dyskusja na najbliższej  

komisji przed sesją: „na przyszły rok w projekcie budżetu nie jest uwzględniana, no bo 

Państwo sami widzicie ile tam jest tych dużych rzeczy na przyszły rok. Ale trzeba ją 

zrobić, podobnie jest wniosek mieszkańców z ulicy Mickiewicza, którzy  też się ubiegają 

o zrobienie tej drogi. Czy będziemy to w stanie zrobić w przyszłym roku to ja nie chce 

obiecywać, bo sam wiecie jak ten budżet na przyszły rok jest obciążony. Jeśli nam to 

wszystko wyjdzie, co planujemy to obawiam się, że nie będzie nas  stać w przyszłym 

roku. Ale niewątpliwie ta droga jest jedna z ważniejszych, bo tam są mecze i dojazd do 

oczyszczalni ścieków i trzeba to zrobić”. 

- Przewodniczący Rady Pan Sławomir Czarkowski powiedział: „odnośnie ulicy 

Mickiewicza pochylimy się nad tym na komisji i przedstawimy to później na wspólnej 

komisji”. 

- Radny Marian Dąbrowski stwierdził, że na ulicy Sportowej jest więcej rodzin. 

- Radna Renata Sosnowska zauważyła, że stadion jest odnowiony. 

- Radny Marek Pabich powiedział: „zobaczymy na komisji jak się będzie budżet 

rozkładał”. 

- Wiceprzewodnicząca Rady Danuta Pawłowska zwróciła się z prośbą o interwencję  

w sprawie zniszczonych przez samochody ciężarowe zieleńców, na przykład na ulicy 

Robotniczej. 

Ad.21. Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad XXIX 

Sesji Rady Miejskiej Przewodniczący Rady zamknął obrad i zaprosił na kolejną sesję. 

 

Protokołowała 

 

Marlena Stypułkowska    Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

               Sławomir Czarkowski  


